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Εξετάζεται η απολύμανση του αέρα στα λεωφορεία
του ΟΑΣΘ, σύμφωνα με τον Δ. Κούβελα

2021/02/16 12:42 στην κατηγορία MMM

Στις προθέσεις του υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών βρίσκεται η απολύμανση
του αέρα στα λεωφορεία του ΟΑΣΘ, όπως αποκάλυψε στην εκπομπή «ΤΑ ΛΕΜΕ» στη
ΒΕΡΓΙΝΑ ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ, ο βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης της ΝΔ Δημήτρης Κούβελας.

Ο κ. Κούβελας σημείωσε ότι «είμαστε σε καλύτερο επίπεδο σήμερα σε σχέση με ένα
χρόνο πριν έχοντας 450 λεωφορεία στο ευρύτερο πολεοδομικό συγκρότημα από ότι
235 πριν 1,5 χρόνο», ενώ σύμφωνα με την ενημέρωση που είχε από τον ίδιο τον
υπουργό Υποδομών και Μεταφορών τόνισε ότι «σε εξέλιξη βρίσκεται έρευνα αγοράς
για εξοπλισμό απολύμανσης του αέρα μέσα στα λεωφορεία».

Ο ίδιος, συμπλήρωσε ότι τα μηχανήματα που «θα παραγγείλουμε» πρέπει 
να πληρούν τις προδιαγραφές του ΕΟΔΥ, καθώς και να διαθέτουν τις
απαραίτητες «ειδικές πιστοποιήσεις».

«Ας είμαστε ρεαλιστές» κατέληξε ο κ. Κούβελας, τον εξοπλισμό θα τον έχουμε 
το νωρίτερο το καλοκαίρι.


